
	
	
	
	
Referat	
	
Bestyrelsesmøde	i	Sct.	Paulskarréens	gårdlaug			
13	marts	2025		kl.	19.00	
	
Nærværende:		Lars - Sankt Pauls Plads 3 / delvist online 
Michael - Sankt Pauls Plads 5-7 
Kristian – Gernersgade  35 
Gert – Gernesgade  39 
Jørgen – Gernesgade 41  
Signe – Gernesgade  45 
Carsten– Kronprinsessegade 74 
	
1.	Valg	af	ordstyrer	og	referent.	
Signe	er	ordstyrer	og	Michael	referent.	
	
2.	Godkendelse	af	referat		
Godkendt	og	diskuteret	
	
3.	LADCYKLER			Se	bilag	1.	
-	Forslag	vedlagt	opslag	om	at	søge	plads,	udarbejdet	af	Eva/	Gert	i	samarbejde.		
Mail	nu	bestyrelsesmail.	
Punkter	at	overveje	bl.a.		
-	Deadline	-		
Mandag	den	6.	april	2025	for	ansøgning.	
	
-	Beslutning	om	ved	hvilket	møde	og	hvilken	bestyrelse	(gammel/	ny)	som	beslutter	hvem	
der	får	pladser.			
Den	nye	bestyrelse	beslutter	hvem	som	kan	få	tildelt	pladser.	Der	er	på	nuværende	
tidspunkt	er	der	plads	til	5	cykler.	
	
-	Forslag	om	at	personlig	informere	dem,	der	nu	har	pladser	at	også	de	må	søge			
Alle gårdlauget uddeler opslaget til beboerne  om at søge om en plads inden den 6. april. 
	
-	overvejelser	om	vi	skal	have	mærkning	af	plads/	selve	cykel.	
Pladserne	bliver	markeret	med	numrene	1-5.	
	
4.	Grønne	udvalg	/	_synspunkter	på	nyt	træ		Se	bilag	2.	
Brita	–	fremlægger	fremsendt	forslag.	Ønsker	at	finde	et	træ	der	ved	udplantning	er	ca	5	
meter.	Planteudvalget	tager	på	træ	tour.	Prisen	på	træet	er	cirka	20.000-25.000	kr.	inkl.	
levering	og	beplantning.	
Bestyrelsen	giver	tilladelse	til	beplantningsgruppen	til	at	beslutte	hvilket	træ	der	skal	
plantes.	
	



5.	Låge:		Forslag	skilt	der	påpeger	at	man	skal	sikre	at	den	lukker.	(Gert)	
Funktion	lukkeanordning	
Der	bør	installeres	soft	luk	på	portene	og	tiden	på	lukket	burde	ændres	fra	20	til	5	sekunder.	
	
Der	bør	være	en	bedre	mulighed	for	at	holde	porten	lukket.	På	nuværende	tidspunkt	står	
porten	tit	åben,	ds	folk	glemmer	at	lukke	porten.	
	
Skilte	opsætning	genovervejes	og	tages	stilling	til	senere.	
	
6.	Opgfølgning:	Fremtidige	investeringer.	
-	Økonomi	og	tidsplan	for	plankeværk	
Gert	forslår	at	budgettet	hæves	med	15%	i	stedet	10%.	Forslaget	kommer	med	til	
generalforsamlingen.	Det	blive	sandsynlighedsvis	nok	først	muligt	at	installere	et	nyt	hegn	i	
2027.	
	
-	Kloakker:	Info	om,	gårdlaugets	ansvar	/	behov	for		inv.	og	økonomi		
Kloarken	langs	husene	er	husenes	ansvar.	Kloarken	inde	i	gården	er	gårdlaugets	ansvar.	
Der	foregår	på	nuværende	tidspunkt	en	undersøgelse	mellem	Sankt	Pauls	Plads	3	til	5	om	
der	er	en	problemstilling	kloarken.	
	
7.	Havedag./	fastsætte	dato.	
Britta	kommer	med	et	forslag	for	en	dato	sammen	med	det	grønne	udvalg.	
	
8.		Materiale	til	GF	/	forberede	GF	–	Agenda	,	regnskab		
Budgettet	sættes	op.	
Regnskab	
Der	skal	sendes	opslag	ud	til	beboerne,	så	de	har	mulighed	for	at	komme	med	forslag	som	
skal	besluttes	til	generalforsamlingen.		
	
9.	Eventuelt.	
Gert	-	Grønne	udvalg	burde	tage	stilling	til	at	der	ikke	bliver	saltet	inde	i	gården.		
	

Næste møde GF 30 april..	
	

	


